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W-Wisdom: We bring insightful expertise to every 
investment endeavor.
I-Integrity: Our commitment to honesty and transparency 
guides our actions.
L-Loyalty: Building lasting relationships based on trust and 
dedication.
L-Leadership: Pioneering innovation and driving success in 
the investment realm.
S-Service: Providing exceptional support tailored to each 
client's needs.

COMPANY NAME
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.نقدم خبرة مفيدة وذكية في كل مشروع استثماري: حكمة•
.التزامنا بالصدق والشفافية يوجه أفعالنا: أمانة•
.بناء علاقات دائمة مبنية على الثقة والتفاني: وفاء•
.مارالابتكار الرائد ودفع النجاح في مجال الاستث: ديناميكية•
.عميلتقديم دعم استثنائي مصمم وفقاً لاحتياجات كل: خدمة•



OVERVIEW نظرة عامة

At Wills Business, we are dedicated to revolutionizing the investment landscape by 
providing unparalleled expertise and support to our clients. With a focus on integrity, 
innovation, and personalized service, we strive to elevate ventures to new heights of 
success.

Our team is comprised of seasoned professionals who bring a wealth of experience and 
knowledge to every investment opportunity. Through strategic partnerships and a 
commitment to excellence, we aim to unlock the full potential of every venture we engage 
with.

Driven by a passion for growth and prosperity, we offer tailored solutions that empower our 
clients to achieve their investment goals. From small-scale initiatives to major investments, 
Wills Business is your trusted partner in navigating the complex world of finance and 
securing a brighter future for your business and your investments . 

لهماثيلماللاوالدعمالخبرةتقديمخلالمنالاستثمارمناظربتحويلملتزموننحن،بزنسويلزشركةفي
يعللالنجاحمنسوبرفعإلىنسعىالشخصية،والخدمةوالابتكار،النزاهة،علىالتركيزمع.لعملائنا إلىمشار

.جديدةمستويات

يقنا يةاستثمفرصةكلإلىوالمعرفةالخبرةمنثروةمعهميجلبونخبرةذويمحترفينمنيتألففر خلالمن.ار
.معهتعاملنمشروعلكلالكاملةللإمكاناتالعنانلإطلاقنسعىبالتميز،والالتزامالاستراتيجيةالشراكات

يةأهدافهمتحقيقمنعملائنالتمكنّخصيصًامصممةحلولانقدموالازدهار،النموبشغفمدفوعين .الاستثمار
الأموالعالمفيلللتنقالموثوقشريككهيبزنسويلزشركةفإنالكبيرة،الاستثماراتإلىالصغيرةالمبادراتمن

.إستثمارتكولعملكأفضلمستقبلوتأمينالمعقد
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Abdulrahman Waliuddin is a visionary entrepreneur with a passion for 
investment and a drive for excellence. Born and raised in a family with a 
strong business background, Abdulrahman developed a keen interest in 
finance and investment from a young age.

Under Abdulrahman's leadership, Wills Business has flourished into a 
reputable firm known for its integrity, innovation, and commitment to client 
success. His strategic insight and dedication to excellence have been 
instrumental in guiding the company's growth and shaping its values.

Outside of his professional endeavors, Abdulrahman is actively involved in 
philanthropic initiatives aimed at supporting education and entrepreneurship 
in his community. He believes in giving back and empowering others to 
achieve their dreams.

Abdulrahman Wali El-Den is not only a successful entrepreneur but also a 
visionary leader who continues to inspire and drive positive change in the 
investment industry.

عن المؤسس

دافعوالإستثمارشغفلديهأعمالرائدهوالدينوليالرحمنعبد
تثماربالاسملحوظًااهتماماً ابدىوالرحمنعبدوتطوّر، التميزنحو
.مبكرسنمنذ

شركةلتصبحللأعمالويلزشركةازدهرتالرحمن،عبدقيادةتحت
تحليله.العميلبنجاحوالالتزاموابتكارهابنزاهتهامعروفةمحترمة

الشركةنمويهتوجفيحاسمينكاناالتميزفيوالتفانيالاستراتيجي
.قيمهاوتشكيل

بادراتمفيبنشاطالرحمنعبديشاركالمهنية،أعمالهنطاقخارج
يادةالتعليمدعمإلىتهدفخيرية نهإ.مجتمعهفيالأعمالور
.أحلامهملتحقيقالآخرينوتمكينبالعطاءيؤمن

يضًاأولكنهناجحًاأعمالرائدفقطليسالدينوليالرحمنعبد
ناعةصفيالإيجابيالتغييرودفعإلهامفييستمررؤيويقائد

.الاستثمار
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Our Mission مهمة الشركة

Wills Business empowers companies to reach their fullest potential through strategic 
investment solutions and unwavering support. Our mission is to foster growth, innovation, 
and success, nurturing our clients by providing tailored investment strategies, expert 
guidance, and personalized service. At Wells Business, we aspire to be trusted partners in 
our clients' journey towards prosperity and expansion, creating enduring value and 
positively impacting local and global investment landscapes.

يةحلولخلالمنإمكاناتهاأقصىتحقيقمنالشركات بزنسويلزشركةتمكن يتزعزعلاودعماستراتيجيةاستثمار
خصيصًاصممةماستثماراستراتيجياتتوفيرخلالمنعملائناتطويرووالنجاحوالابتكارالنموتعزيزهيمهتناو

والازدهارنحوعملائنارحلةفيموثوقينشركاءلنكوننسعى،بزنسويلزفي.شخصيةوخدمةخبيروتوجيهلهم
يادةوالنمو .عالميالوالمحليالاستثمارعلىإيجابيتأثيرلهويكوندائمةقيمةيخلقمما،اعمالهمحجمز

Our Vision الشركةرؤية 

Wills Business envisions becoming a global leader in technology-enabled investment 
facilitation, renowned for innovation, integrity, and exceptional service. We aim to push the 
boundaries of investment through technology, driving sustainable growth and empowering 
companies worldwide, while providing investors with a deeper and broader perspective on 
investment opportunities.

بالابتكارمشهورةا،التكنولوجيبواسطةالاستثماراتتسهيلفيعالميًارائدةتصبحأنهيللأعمالويلزشركةرؤية
المستدامالنمومحركينالتكنولوجيا،خلالمنالاستثمارحدوددفعإلىنهدف.الاستثنائيةوالخدمةوالنزاهة
يةللفرصالمستثمريننظرةوجههمن العالمحولالشركاتوتمكين .بعداً اكثرواعمقبرؤيةالإستثمار

6willsbusiness.com



Our Objectives أهداف الشركة

1.Increasing the role of investment portfolios and directing them towards 
successful projects.

2.Continuously transferring managerial sciences to effectively manage 
entities for sustainable growth and development. 

3.Annual increase in investments in promising green and innovative projects.

4.Providing support and infrastructure for companies to undergo 
technological transformation and automation, making them successful and 
viable investment opportunities.

يادة-1 .الناجحةالمشروعاتفيللإستثمارتوجيهاوالإستثمارمحافظز

يةالعلومنقل-2 يةناجحةكياناتلإدارةالإدار .دائمتطويرونمووبإستمرار

يادة-3 .الواعدةالرائدةوالخضراءالمشروعاتفيسنوياً الإستثماراتز

يةفرصاً لتصبحالاتمتةوالتكنولوجيللتحولالشركاتدعموتهيئة-4 .ةحقيقوناجحةإستثمار

7willsbusiness.com



قيم الشركة

1.Honesty: We are committed to the highest standards of honesty, 
transparency, and ethical behavior in all our interactions.
2.Innovation: We embrace creativity and forward-thinking to 
develop innovative solutions that drive progress and success.
3.Excellence: We are dedicated to delivering excellence in 
everything we do, striving for continuous improvement and 
exceeding expectations.
4.Customer Orientation: We prioritize the needs and goals of our 
customers, providing personalized service and tailored solutions to 
ensure their success.
5.Collaboration: We believe in the power of collaboration and 
teamwork, fostering strong relationships internally and externally 
to achieve common goals.
6.Accountability: We take responsibility for our actions and 
decisions, being accountable for achieving results and fulfilling our 
commitments.
7.Empowerment: We empower individuals to reach their full 
potential, fostering a culture of learning, growth, and 
empowerment within our team and the community at large.
8.Truthfulness: We adhere to truthfulness and integrity in all 
interactions, building relationships based on trust and honesty.
9.Integrity: We value integrity and consider it fundamental to 
successful relationships, committing to providing services and 
making decisions with honesty and transparency.
10.Development: We consider continuous development and 
improvement as part of our culture, striving diligently to 
continually develop our work and improve our services.
11.Perseverance: We believe in the power of determination and 
perseverance in achieving goals, working diligently and earnestly 
to achieve success and overcome challenges.
12.Experience Sharing: We value the importance of exchanging 
experiences and sharing successful practices, working to enhance 
a culture of continuous learning and collaboration among our team 
members and partners.
13.Steadfast Continuity: We are committed to steadfast 
continuity in delivering services and achieving long-term goals, 
ensuring the sustainability of our success and positive impact on 
society.

فيخلاقيالأوالسلوكوالشفافيةالنزاهةمعاييربأعلىنلتزمنحن:النزاهة1.
.تفاعلاتناجميع

بالتقدمتدفعبتكرةمحلوللتطويرالمستقبليوالتفكيرالإبداعنتبنى:الابتكار2.
.والنجاح

للتحسينونسعىبه،نقومماكلفيالتميزبتقديمملتزموننحن:التميز3.
.التوقعاتوتجاوزالمستمر

دمةخونقدمعملائنا،وأهدافبحاجاتاهتماماً نولي:العميلنحوالتوجه4.
.نجاحهملضمانخصيصًامصممةوحلولشخصية

داخلياً ةالقويالعلاقاتونعززالجماعي،والعملالتعاونبقوةنؤمن:التعاون5.
.المشتركةالأهدافلتحقيقوخارجياً 

تحقيقعنالمسؤوليةونتحملوقراراتنا،أفعالنامسؤوليةنتحمل:المساءلة6.
.بالتزاماتناوالوفاءالنتائج

التعلمةثقافونعززالكاملة،قدراتهمإلىللوصولالأفرادنمكن:التمكين7.
.عامبشكلوالمجتمعفريقناداخلوالتمكينوالنمو

بناءعلىونعملالتفاعلات،جميعفيوالأمانةبالصدقنلتزمنحن:الصدق8.
أساسًاهاونعتبرالأمانةنقدرنحن:الامانة.والصدقالثقةعلىمبنيةعلاقات

.فافيةوشبنزاهةالقراراتواتخاذالخدماتبتقديمونلتزمالناجحة،للعلاقات
ونسعىا،ثقافتنمنجزءًاالمستمروالتحسينالتطورنعتبرنحن:التطور9.

.رمستمبشكلخدماتناوتحسينعملناتطويرفيللاستمرارجاهدين
عملونالأهداف،تحقيقفيوالإصرارالعزيمةبقوةنؤمننحن:المثابرة10.

.التحدياتوتجاوزالنجاحلتحقيقواجتهادبجدية
حة،الناجالتجاربونقلالخبراتتبادلأهميةنقدرنحن:التجاربنقل11.

.شركائناومعقنافريأفرادبينالمستمروالتعلمالمشاركةثقافةتعزيزعلىونعمل
ية12. يةنلتزمنحن:بثباتالاستمرار الخدماتديمتقفيوالثباتبالاستمرار

الإيجابيناوتأثيرنجاحنااستمراريةونضمنالطويل،المدىعلىالأهدافوتحقيق
.المجتمعفي

willsbusiness.com 8



COMPANY 
SERVICES
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خـــــــــدمـــــــات
الـــــــشــــــركــــــة
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Consultations
and Solutions

• Solutions for Human Resources Management ية • حلول لإدارة الموارد البشر

الإستشارات
و الحلول

• Solutions for Marketing Management حلول لإدارة التسويق•

• Solutions for Sales Management حلول لإدارة المبيعات•

Our tailored marketing solutions include market analysis, audience segmentation, branding 
strategies, campaign development, and performance optimization. With our expertise, we drive 
growth and maximize ROI.

وتحسينالإعلانية،تالحملاتطويرالتمييز،استراتيجياتالجمهور،تقسيمالسوق،تحليلالتسويقفيالمخصصةحلولناتشمل
".الاستثمارعائدونعظمالنموندفعخبرتنا،بفضل.الأداء

Our sales management solutions are tailored to your needs, offering diverse strategic services including 
analysis, segmentation, innovative strategies, training, and performance tracking. With our expertise, we 
enhance sales effectiveness, drive revenue growth, and optimize ROI.

ذلكفيبمااتيجيةالاسترالخدماتمنمتنوعةمجموعةمقدمةاحتياجاتك،لتلبيةخصيصًالديناالمبيعاتإدارةحلولتصميمتم
الإيرادات،فينموًاونحققات،المبيعفعاليةنعززخبرتنا،بفضل.الأداءوتتبعالتدريب،المبتكرة،الاستراتيجياتالتقسيم،التحليل،
.الاستثمارعائدونحسن

Our solutions for human resources management are tailored to address the specific needs of your organization, 
offering a comprehensive range of strategic services. We provide talent analysis, workforce segmentation, HR 
strategies, training and development programs, and performance evaluation tools. With our expertise, we drive 
employee engagement, optimize workforce productivity, and maximize ROI for your HR investments.

الخدماتنمشاملةمجموعةنقدمحيثمحدد،بشكلمنظمتكاحتياجاتتلبيةفيالبشريةالمواردإدارةفيحلولناتتمثل
وأدواتوالتطوير،دريبالتوبرامجالبشرية،المواردواستراتيجياتالعاملة،للقوىوتقسيمًاللمواهب،تحليلًا نقدم.الاستراتيجية

المواردفيستثماراتكلاالاستثمارعائدونعظمالعاملة،القوىإنتاجيةونحسنالموظفين،مشاركةنعززخبرتنا،بفضل.الأداءتقييم
.البشرية
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Funding
Solutions
Whether you're seeking seed funding, venture capital, or traditional financing options, 
we offer expert guidance to help you secure the funding you need to fuel your growth 
ambitions. From preparing pitch decks to connecting you with potential investors, 
we're here to support you every step of the way.

إرشاداتنقدمفإنناتقليدية،تمويلخياراتأواستثماري،مالرأسأوأولي،تمويلعنتبحثكنتسواء
العروضإعدادمنبدءًا.لديكالنموطموحاتلتعزيزتحتاجهالذيالتمويلتأمينفيلمساعدتكالخبراء

.ريقالطعلىخطوةكلفيلدعمكهنانحنالمحتملين،بالمستثمرينتوصيلكوحتىالتقديمية

• Traditional financing
• Angel financing
• Equity financing
• Bank financing

التمويل التقليدي•
التمويل الملائكي •
تمويل الاسهم•
التمويل المصرفي •

الحلول
التمويلية



willsbusiness.com
12

Investment
Consulting
Navigating the investment landscape can be daunting. Our investment consulting 
services provide personalized advice and strategic guidance to help you make 
informed investment decisions, optimize your portfolio, and achieve your financial 
goals.

شخصيةنصائحدينالالاستثماريةالاستشاراتخدماتتوفر.شاقًاأمرًاالاستثماريالمشهدفيالتنقليكونقد
أهدافكتحقيقومحفظتكوتحسينمستنيرةاستثماريةقراراتاتخاذعلىلمساعدتكاستراتيجيةوإرشادات

.المالية

• Asset Management
• Investment Planning
• Risk Management 
• Maximize profitability
• Evaluation of companies
• Evaluating ROI

تعظيم الربحية•
التمويل التقليدي•
تخطيط الإستثمار•
إدارة المخاطر •
تقييم الشركات•
ر تقييم العائد علي الإستثما•

الإستثشارات
ية  الإستثمار
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GO TO
MARKET
Launching a new product or entering a new market? Our go-to-market strategy 
services are designed to help you navigate the complexities of market entry, identify 
target audiences, and develop effective strategies to maximize your success.

ساعدتكلمالسوقإلىللدخولالإستراتيجيةخدماتناتصميمتمجديد؟سوقدخولأوجديدمنتجإطلاق
لتحقيقفعالةاستراتيجياتوتطويرالمستهدفة،الجماهيروتحديدالسوق،دخولتعقيداتعلىالتغلبعلى

.النجاحمنقدرأقصى

• Business Feasibilities
• Pitch Deck
• Market Survey 
• Product Management 
• Business Strategies 

دراسات الجدوى •
ية • العروض الإستثمار
دراسة السوق •
إدارة المنتج •
الخطط الإستراتيجية•

الدخول 
للسوق
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Legal And Financial 
Consulting

Legal considerations are an integral part of business operations. Our legal consulting 
services offer expert guidance on regulatory compliance, contract negotiations, 
intellectual property protection, and other legal matters to safeguard your business 
interests.

يةالعملياتمنيتجزألاجزءهيالقانونيةالاعتبارات إرشاداتنيةالقانوالاستشاريةخدماتناتقدم.التجار
لحمايةالأخرىونيةالقانوالمسائلالفكريةالملكيةوحمايةالعقودومفاوضاتالتنظيميالامتثالبشأنالخبراء
.عملكمصالح

الإستثشارات
القانونية و المالية

Sound financial management is key to sustainable growth. Our financial consulting 
services encompass budgeting, forecasting, financial analysis, and strategic planning 
to help you optimize your financial performance and achieve long-term success.

والتنبؤالميزانيةدإعداالماليةالاستشاريةخدماتناتشمل.المستدامالنمومفتاحهيالسليمةالماليةالإدارةإن
.الطويلالمدىعلىجاحالنوتحقيقالماليأدائكتحسينعلىلمساعدتكالاستراتيجيوالتخطيطالماليوالتحليل



In our consultation process, we engage , work 
actively, follow up diligently, and distinguish our 

approach from that of doctors.

15
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Catalyzing business success through the fusion of human expertise and cutting-edge AI technology. 
At Wills Business, we don't just consult; we innovate. Our AI-powered solutions drive efficiency, 
precision, and growth, ensuring our clients stay ahead in an ever-evolving marketplace. Let us 
transform your business strategy from conventional to visionary, leveraging the limitless possibilities 
of AI to unlock new heights of success.

نكتفيلانحن ،Wills Businessفي.المتطورةالاصطناعيالذكاءوتكنولوجياالبشريةالخبرةدمجخلالمنالأعمالنجاحتحفيز
يضمنمماوالنمو،ةوالدقالكفاءةتعزيزعلىالاصطناعيبالذكاءالمدعومةحلولناتعمل.نبتكرنحنفحسب؛الاستشاراتبتقديم

الإمكانياتمنستفادةالامعالحكيمة،إلىالتقليديةمنعملكاستراتيجيةنحولدعنا.التطوردائمسوقفيالمقدمةفيعملائنابقاء
.النجاحمنجديدةآفاقلفتحالاصطناعيللذكاءاللامحدودة

AI



Our statistics collaboration 
with our clients.

100+
Project 
Numbers

5k+
Investor

3B+
Investment
Project

Our Clients عملائنا

17

All of our clients we are not allowed to publish their names, and they are also not allowed 
to publish our name anywhere - according to our non-disclosure agreement   ( NDA ) .

اح الخاصة وفقًا لاتفاقية عدم الإفص-لا يُسمح لنا بنشر أسماء جميع عملائنا، كما لا يُسمح لهم أيضًا بنشر اسمنا في أي مكان 
.بنا

Sorry
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ية الفرص الإستثمار
المتاحة من شركة ويلز بزنس

willsbusiness.com/projects

SCAN CODEاسكان الكود
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خدمة ابحث عن مشروع استثماري 

معينمجالفيالنجاحلتحقيقيسعونالذينللمستثمرينالمثاليةاستثماريةمشاريععنالبحثخدمةنقدمنحن
الفرصلتحديديقالدقوالتحليلالخبرةبتقديمنتعهدحيثالاستثمار،رحلةفيشركاءكمنحناستثمار،كاستشاريي

المرجوالعائدتحقيقملكنضمنالمتقدمة،التكنولوجياواستخدامالواسعةخبرتنابفضل.شاملبشكلوتقييمهاالواعدة
.ونجاحبكفاءةالاستثمارأهدافوتحقيق

We offer a service to search for projects for investors who wish to invest in a specific field and 
want our company as an investment consultant to be their partner in searching for and 
evaluating investment opportunities.

ills Business 
Search Engine

willsbusiness.com/searchengine



willsbusiness

info@willsbusiness.com

www.willsbusiness.com

1 Hafez Ramdan , Makram Ebied , Nasrcity

Partnering for Prosperity
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